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Besvarelse af spørgsmål 83 alm. del stillet af udvalget den 30. oktober 

2020 efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

Spørgsmål:  

Ministeren bedes redegøre for, hvordan ministeren ser på, at en række 

banker har set sig nødsaget til at trække sig som sponsorer fra fodbold-

klubber m.v. som følge af lov nr. 801 af 9. juni 2020 om ændring af lov 

om forbrugslånsvirksomheder, lov om markedsføring og lov om finansiel 

virksomhed (L 149, folketingsåret 2019-20). 

 

Svar: 

For regeringen har det været vigtigt at undgå et uhensigtsmæssigt samspil 

mellem spillereklamer og udbydere af kviklån, der kan fange særligt unge 

og udsatte i en negativ gældsspiral. Derfor lavede vi aftalen om kviklån 

med et bredt flertal af Folketingets partier. Jeg har noteret mig, at man i 

den finansielle sektor har tilkendegivet, at de føler sig nødsaget til at 

trække sig fra flere af deres sponsorater i dansk idræt.  

 

I regeringen er vi åbne over for at finde en løsning på sponsorater af 

sportsklubber og foreningsliv, men det kræver selvfølgelig opbakning i 

aftalekredsen. 
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